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E M L É K E Z T E T Ő 

a Rejtő Sándor Könny űipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 
2019. május 7.-én 14:00 órakor tartott ülésér ől 

 
 
Helye: 103. terem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
 
Bodáné dr. Kendrovics Rita levezető elnök köszöntötte a tanév első tanácsülésén megjelenteket, 
és elmondta, hogy a tanácsülésen a 17 szavazati jogú tanácstag közül jelen van 13 fő, a tanács 
határozatképes.  
Kimentette magát a szavazati jogú tagok közül Csillagné Kiss Mariann. 
Dr. habil Koltai László a dékáni szavazati jogát dr. Takács Áron dékánhelyettesre, az 
intézetigazgatói szavazati jogát dr. Kormány Eszter intézetigazgatóhelyettesre ruházta át.  
Az emlékeztető hitelesítésére Dr. Takács Áront kérte fel. 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a kiküldött napirendi pontokat.  
 
Napirend előtt a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíjat idén elnyerő hallgatók adományozó levelének 
átadására került sor. Az okmányt dr. habil Koltai Lászlótól átvette Kálmán Lilla, Kovács Richárd, 
Tasnády Réka és Rémiás Virág. 
  
 
1. Félévindítással kapcsolatos tapasztalatok 
Dr. habil Koltai László dékán elmondta, hogy az idei tanév elején a legnagyobb gondot a Kiscelli 
utcai épület termeinek kiesése és az oktatói állomány nyugdíjazások miatti csökkenése okozta. A 
pótfelvételi eljárásban a FOSZK szakra kb. 60 fő jelentkezett, akikkel előzetesen nem számoltunk. 
Sajnos az MKI és KMI intézetekben az egyéb szobák tanteremmé alakítása sem készült el a 
szeptemberi kezdésre, így csak kb. a 3. héten tudtuk használni azokat. A jövőben nem tartható 
fenn az a hozzáállás, hogy bizonyos termeket csak egyes intézetek használnak, a használatban 
prioritást élvez az intézeti óra, de egy megjelölt határidőn belül leadott intézeti óraterv elfogadását 
követően a kar egyéb egységeinek órái lesznek beosztva oda. Az órákhoz rendelt oktatók 
megtalálásában is fennakadások voltak az első hetekben. Kérte az intézeteket, hogy a NEPTUN 
rendszerben minden adat legyen meg aktuálisan, az órarend- és teremváltozásokat mielőbb 
vezessék fel. Fontos tapasztalat a félévindításban, az oktatói állomány és a kari humánstratégia 
alakulása. Kéri a tárgyfelelősöket, hogy azokat a tantárgyakat, amelyeket eddig több oktató tartott 
vizsgálják felül időbe, és ha szükséges dolgozzák át az anyagot úgy, hogy gördülékenyen haladjon 
az oktatás. A 4. oktatási hétre minden probléma megoldódott.  
Az oktatásszervezéssel kapcsolatosan több feladat van folyamatban. Kéri az intézetigazgatókat, és 
helyetteseiket, hogy aki még nem küldte meg a kért kimutatásokat, mielőbb tegyék meg. Nehéz a 
helyzet, mert nagyobb óraszámot kell kisebb terem és oktatói kapacitás mellett beosztani és ehhez 
információhoz van szükség. 
Felhívta a figyelmet, hogy az oktatók óraterhelését is a rendszerből kérdezik le, itt is vannak 
hiányosságok, amelyeket még ebben hónapban pótolni kell.  
Órarenddel kapcsolatban is voltak változások, ezért a jelen levő kollégákat, hogy jelezzék a többi 
kollégának, akinek ilyen jellegű változtatása nincs bevezetve a neptunba mielőbb tegye meg. 
November 5-6.án érkezik a MAB látogató bizottság, és ez alapján fognak ellenőrizni.  
A FOSZK specializáció indítással kapcsolatosan az érintett területek bevonásával munkaértekezlet 
lesz hamarosan.  
Rektori utasítás értelmében 12 fő alatt nem indulhat specializáció semelyik szakon. Nagyon fontos, 
hogy az intézetek, az általuk gondozott szakok 2. éves hallgatóit szóban is értesítsék erről. 
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2. Diplomás pályakövet ő rendszer felmérésének értékelése 
Dr. habil Koltai László elmondta, a mai napon feltöltésre került az a dokumentum az intranetre 
illetve ki lett küldve e-mail-en ennek az elérhetősége, amely a 2018., 2017. 2015. 2013. évi 
felmérések kiértékelését tartalmazza. 
Az infrastruktúra, a tantermek állapota, eszközellátottság kérdésekre érkezett viszonylag alacsony 
értékelések okán elmondta, hogy a kar lehetőségei alapján folyamatosan próbálja javítani 
körülményeket, de forráshiány miatt ez nehéz. Kéri, hogy a rendezettség, tisztaság kérdése legyen 
a dolgozók közös ügye. Megemlítette, hogy a projektorokat átvizsgálták, a 201. terembe pedig 
érkezik egy színes nyomtató a csomagolástervezéshez. 
Szót ejtett a wifi hálózat elégtelenségéről, a kari tájékoztatás viszonylag magas értékeléséről, 
melyet továbbra is kiemelten kezel a kar, kihasználva a honlap, a hirdetőtáblák, intézeti felületek 
adottságait. A szabályzatok naprakész ismeretéhez kérte a kari HÖK segítségét. Az ipari 
kapcsolatok alacsony értékelést kapott, pedig minden intézet számos partnerrel rendelkezik. Kérte, 
hogy lehetőleg minél több üzemlátogatást szervezzenek az egységek. 
A sajátos, emberi problémák kezelésére jó osztályzatot kaptunk, ebben a jól működő patronáló 
tanári rendszernek nagy szerepe van.  
Az eredmények alapján intézkedési tervet készít a kari vezetés, melynek széles körű 
megvitatására is sor kerül majd a következő tanácsülésen. 
 
3. MAB akkreditációs bizottság látogatása  
Dr. habil Koltai László elmondta, hogy a 7 tagú Látogató Bizottság november 5-6. napon érkezik az 
egyetemre. Pontos program még nem ismert. Amit tudunk, hogy 5.-én egy Egyetemi 
Tanácsüléssel indul az eljárás a 103. teremben. Kéri, hogy ezeken a napokon egész nap a vezetők 
és a dolgozók is álljanak készen egy esetleges óralátogatásra, bármilyen beszélgetésre a 
látogatóval. Ugyanezt kéri a HÖK-től is a hallgatók tekintetében. 
Dr. Takács Áron elmondta, hogy ez egy beszélgetésnek látszó vizsgálat lesz, ebből fog kiderülni, 
hogy amit leírtunk az önértékelésben, megfelel-e a valóságnak. 
A MAB-nak megküldött kari önértékelés az intraneten fent van, kérte, hogy mindenki olvassa el. 
 
4.-5. Személyi változások a Kari Tanács bizottságai ban  
Dr. Bodáné dr. Kendrovics Rita ismertette a javasolt változtatásokat:  
A Kari Tanulmányi Bizottságban az elnöki tisztséget dr. Hottó Éva (TTI) látná el, tagok: az oktatási 
dékánhelyettes hivatalból, dr. Gregász Tibor (MKI), Demény Krisztina (KMI) és két fő hallgató a 
HÖK delegálásával.  
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a Kari Tanulmányi Bizottság új összetételét (13 igen, 0 nem, 
0 tartózkodás). 
 
A Kari Fegyelmi Bizottságban az elnöki tisztséget az oktatási dékánhelyettes látja el, tagok: dr. 
Oroszlány Gabriella (TTI), Tiefbrunner Anna (MKI) és a HÖK által delegált 2 fő hallgató.  
 
A Kari Tanács elfogadta a Kari Fegyelmi Bizottság új összetételét (12 igen, 0 nem, 1 tartózkodás). 
 
6. KIP MSc képzés tantervének változása 
Bodáné dr. Kendrovics Rita elmondta, hogy a Soproni Egyetemmel közös mesterképzésben a 
Számítógépes terméktervezés tantárgy a jövőben a Soproni Egyetem felügyelete alá tartozik majd, 
ezért megváltozik a tantárgykódja és a tantárgyleírás is. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a KIP MSC képzés tantervének változását. (13 igen, 0 nem, 
0 tartózkodás) 
 
7. Egyebek 
Dr. habil Koltai László bejelentette, hogy a Közlönyben már megjelent, hogy Dr. Kisfaludy 
Márta egyetemi tanári kinevezést kapott, gratulált az érintettnek. 
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Dr. Kisfaludy Márta elmondta, hogy a Terméktervező Intézet hallgatói munkákból 
összeállított, tartalmas kiállítással vett részt egy 3 napos iskolabörzén a Hungexpo-n. 
Október 15-én pedig egy sikeres konferencia volt az épületben design témakörben, sok 
érdeklődő jelent meg, többek között a saját hallgatóink is. 
Gál Csongor elmondta, hogy aki a hallgatókat szeretné elérni, az küldjön e-mailt. A 
Tanulmányi Osztály vezetőjével történt személyes eszmecserére visszautalva kijelentette, 
hogy a HÖK nem tudja fogni minden egyes hallgató kezét, megteszi, amit tud, de 
felelősséget nem tud vállalni az egyes hallgatók cselekedeteiért, hangneméért. Egyre 
nehezebb a hallgatókat elérni egyébként és ez nem csak kari probléma. 
Dr. habil Koltai László elmondta, hogy az egyébként nagyon jól működő patronáló tanári 
rendszernek is van egy gyenge pontja: a patronáló tanár tájékozottsága a 
szabályzatokban, erre kellene fókuszálni.  
Dr. Takács Áron kérte, hogy a kar dolgozói és hallgatói legyenek segítségére abban, hogy 
megtörténjen egy átfogó felmérés a kari folyamatokról, kéri, hogy nyitottan álljanak hozzá. 
Dr. Bodáné dr. Kendrovics Rita megköszönte a HÖK segítségét az oktatásszervezési 
folyamatokban, például a felzárkóztató kurzusok szervezésénél. 
 
 
Megköszönte a munkát és az ülést bezárta. 
 
 

Határozatok 
 
RKK-KT-LXIX/64/2019 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta a Kari Ügyrend módosítását (13 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás) 
 
RKK-KT-LXIX/65/2019 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta a Dr. Demény Krisztina adjunktusi pályázatát (13 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás) 
 
RKK-KT-LXIX/65/2019 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta a Dr. Biczó Imre adjunktusi pályázatát (13 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás) 
 
 

 
 

k.m.f.  
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Bartha Eszter 
 
Hitelesítette: Szabó-Zsidai Krisztina 


